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Protokół Nr 3/202l

z posiedzenia Komisji Skargo Wniosków i PeĘcji Rady Gminy

odbytego w dniu 13 października 2021 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie otworzył Grzegorz Zganiacz Przewodnicz4cy tej Komisji i na

wstępie powitał jej członków.

Stwierdził orr, ie na stan 5 członków w posiedzeniu udział bterzę 5, co stanowi

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznik nr l' do protokołu.

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał:

Henryka Koniecznego,- Wójta Gminy

- Radcę Prawnego Urzędu Gminy ZygmuntaPtaka,

- Sekretarza Gminy Barbarę Badelskę,

- Dyrektor PSP w Fałkowie Mirosławę Palus,

- Dyrektor PSP w Czermnie Mariannę Michalsk4

Lista obecnoŚci stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad pkt 2.

" W zwtązku z tym, Że nie zgłoszono zadnych zmian do proponowanego

porządku posiedzenia Komisja jednogłośnie przyjęła porz4dek w następującym

brzmieniu:

1' otwarcie posiedzenia i stwierdzęnię quorum.

2. P rzyjęcie porz4dku posiedzenia.

3 . P rzy jęcie protokołu z p oprzednie go po s iedzenia Komisj i

4. Rozpatrzenie petycji w sprawie utworzenia 8-godzinnego przedszkola dla dzieci.

5 . Zakonczęnte posiedzenia.

Porządek posiedzenia stanowi zał,ącznik nr 3 do protokołu. 5B
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Ad pkt 3.

Nie było uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji z dnta27

kwietnia 202I roku izostał on jednogłośnie przyjęty.

Ad pkt 4.

Przewodniczący Komisji odczytał petycję Zanumero.ivaną jako

KRG.I52l6l20fl roku, która wpĘnęła do Rady Gminy w Fałkowie dnia 14.09,202I

roku w sprawie utworzenia 8 - godzinnego przedszkola dla dzieci w wieku od 3 do

6 |at. Petycja została ptzekazana Przewodnicz4cemu Komisji Skarg, Wnioskow

i Petycji Rady Gminy celem opracowania stanowiska. W tym miejscu

Przewodniczący poprosił o głos radcę prawnego urzędu Zygmunta Ptaka, który

między innymi powiedziat', ie nie zfia szczegołow czy f7 rodzicow , którzy podpisali

petycję mąą dzieci w wieku przedszkolnym , ilu osobom ma słuzyc przedszkole i

skąd wziąÓ środki z konstrukcji budzetu' skoro w 2020 roku gmina doł'oŻyła środki

finansowe, gdyżz subwencja oświatowa była zbyt niska.

Następnie glosa zabrał.a Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie

pani Mirosława Palus, która stwietdziła, Że spośród osób, które podpisały petycję 13

rodziców jest aktywnych zawodowo i pracują. S4 to rodzice dzieci w wieku 3-6 |at.

W chwili obecnej dzieciaki przebywają w oddziale przedszkolnym 5 godzin

i dopłacają do posiłku 3 zt dziennie' W przypadku pobytu dziecka w przedszkolu

przez 8 godzin niezbędne są 3 posiłki dla dziecka sporz4dzone wlg zalecęn dietetyka.

Praca z małymi dziecmijest specyflczna, Z procesem adaptacyjnym. Przy założeniu,

ie dzieci korzystałyby z cateringu, poni ewai szkolna stołówka nie moze zapewntc 3

posiłkowego wyzywienia' rodzice płacili by za pobyt w granicach240 - 300 złotych.

obecnie, zgodnie zprzepisami dzieci maję 5-godzinną opiekę dzientq,Przy 8

godzinnej wzrosnQ równiez koszty dla nauczycieli. MoŻna się zastanowió nad

gminnym przedszkolem w odrębnym budynku, W którym wcześniej istniało

przedszkole dofinansowywane ze środków unijnych.

Zdaniem pani dyrektor, podstawa programowa na dzien dzisiejszy jest

realizowana przez szkołę' dzleci majQ wystarczĄący, zgodny Z wymogąmi
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ustawowymi kontakt z rówieśnikami i pedagogami' wobec ezęgo petycja jest

niezasadna.

Następnie o głos poprosił Wójt Gminy Henryk Konieczny, który powiedziat., Że

robił rozpoznarie po s4siadujących gminach, w których nie ma odrębnych przedszkoli

tylko SQ oddziały W szkołach. Należałoby wziqc z nich dobry ptzykład jak

funkcjonuj4wyŻywieniowo i opiekuńczo. Nie chce segregować dzieci nl tych, ktorzy

rodzicę pracują i nie pracuj q,wzg|ędy finansowe sę dla wójta drugorzędną sprawę.

Zdaniem wójta odtematu nie uciekniemy i jeśli nie teraz,to za rok czy dwa

będziemy musieli takie przedszkole zorganizować. Pan wójt poprosił by zorgantzować

spotkanie z rodzicami, zapoznaó wszystkich z warunkami i opłatnoŚcią i jeśli rodzice

v1łraiq zgodę na te warunki to zdaniem wójta, trzeba taki oddział przedszkolny

utworzyć. Pan wójt podkreśIił', ze kilkoro dzieci z terenu naszĄ gminy rodzice

dowoŻą do przedszkoli w innych gminach by tam miały 8 godzinną opiekę. Gmina

dopłaca do takich pobytów.

Z ko|ei pani radna E|zbięta Śliwińska zapytaŁa ile dzieci z terenu gminy s4

dowozone do przedszkoli poza nasz teren i czy cateringiem dla przedszkolaków nie

mógłby się ząąc tutejszy zajazd. Pan wójt odpowiedział, Że jest to kilkoro dzieci,

przewaŻnie rodzice zabierają dzięciaki do miejsc przedszkolnych związanych

z miejscem ich pracy, a zajazd nie jest zaintęresowany cateringiem dla przedszkoli.

Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko w taki sposób, ie jeśli na zebraniu

rodzice wyraŻą zgodę na proponowanQ odptatnoŚó petycję tych rodzicow trzeba

będzie uwaiac za zasadną.

ArI pkt 5.

W zwi4zku ze zrealizowaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował

wszystkim zaudział i zamknqł posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokołowała:
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